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Helye: Polgármesteri Hivatal Bp., XV., Bocskai út 1-3.  

            C. épület Díszterem  

            

Meghívott 20 fő képviselő: (Báder György, Bárdosi György, dr. Balázs Zoltán, dr. Balogh 

András, Báthory Erzsi, Bencsics Lászlóné, Bitvai Nándor, Donga Árpádné, Dárdai Árpádné, 

Gyurcsánszky János, Gyurkovics Miklós, Király Csaba, László Tamás, Major Sándor, 

Németh Angéla, dr. Novák Ágnes, dr. Pintér Gábor, Szilvágyi László, Tóth Imre, Vizér 

Klára) 

 

Jelen van: 5 fő (Donga Árpádné, Báthory Erzsi, Dárdai Árpádné) 

 

Meghívottak:  

 

Juhászné dr. Baráth Márta jegyző, Vargáné dr. Kalán Ilona aljegyző, a Jegyzői Kabinet 

vezetője, dr. Sárosi Magdolna a Polgármesteri Kabinet vezetője, dr. Trinn Miklós a Jogi és 

Szervezési Osztály vezetője, Nábrádi Pálné a Humánpolitikai Osztály vezetője, Németh Tibor 

a Főépítészi, Városfejlesztési és Üzemeltetési Főosztály vezetője, Sipos Gábor főépítész, 

Jávori Péter a Városüzemeltetési Osztály vezetője, Ludvig Éva a Belső Ellenőrzési Osztály 

vezetője, Deák Zsolt az Építésügyi Osztály vezetője, Gál Györgyi az Igazgatási és 

Ügyfélszolgálati Osztály vezetője, Reiszné Naszádi Magdolna az Intézményfelügyeleti és 

Humán Főosztály vezetője, Herczeg István a Köznevelési, Közművelődési és Sport Osztály 

vezetője, dr. Zsidei Kinga a Szociális és Egészségügyi Osztály vezetője, Aradi Gizella a 

Közgazdasági Főosztály vezetője, dr. Turcsányi Miklós az Adóügyi Osztály vezetője, 

Böröczfy Ferenc a Gazdálkodási Osztály vezetője. 

 

Meghívottként jelen van:     Vizér Klára alpolgármester  

     Dr. Trinn Miklós a Jogi és Szervezésii Osztály vezetője   

Böröczfy Ferenc a Gazdálkodási Osztály vezetője  

Soha Péter a Gazdasági Működtetési Központ gazdasági 

igazgatója 

 

További meghívottak:  

 

Dr. Sólyom Olimpia a XV. kerületi Önkormányzat Egészségügyi Intézményének főigazgató 

főorvosa, Gráczer Irma az Egyesített Szociális Intézmény igazgatója, Dr. Kovács Imre a 

Gazdasági Működtetési Központ főigazgatója, Soha Péter a Gazdasági Működtetési Központ 

gazdasági igazgatója, Bene Attila a Gazdasági Működtetési Központ műszaki igazgatója, 

Bárkai Katalin a Gazdasági Működtetési Központ szervezési igazgatója, Szaniszló Attila a 
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CSAPI-15 Vásárcsarnok és Piacfenntartó Kft vezetője, Juhász Márton a Palota-15 

Rehabilitációs és Közfoglalkoztatási Közhasznú Nonprofit Kft vezetője, Dr. Kiss Gyula a 

Palota Holding Ingatlan-és Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója, Demeter János a RÉPSZOLG 

Környezetgazdálkodási és Foglalkoztatási Nonprofit Közhasznú Kft vezetője, Oláh Béla a 

RUP-15 Kft ügyvezető igazgatója, Galambos Ferenc XV. kerületi Rendőrkapitány, Csonka 

László a Globomax Zrt. kapcsolattartója. 

 

Jelen vannak: ---- 

 

Többcélú Intézmények: 

Ábri László a Dózsa György Gimnázium igazgatója, Rozsáli Oszkár a Kontyfa Középiskola 

és Általános Iskola igazgatója, Bäckné Kremm Andrea a László Gyula Gimnázium és 

Általános Iskola igazgatója, Zádoryné Leiner Erika a Száraznád Nevelési-Oktatási Központ 

igazgatója. 

Általános Iskolák: 

Varga László a Czabán Általános Iskola igazgatója, Csörgő Mária a Hartyán Általános Iskola 

igazgatója, Kovács Tibor a Károly Róbert Általános Iskola igazgatója, Selényiné Stier Márta 

a Kolozsvár Általános Iskola igazgatója, Rónáné Helle Mária a Neptun Általános Iskola 

igazgatója, Frák Erika a Pestújhelyi Általános Iskola igazgatója, Bikfalvi Borbála a 

Rákospalotai Kossuth Lajos Általános Iskola igazgatója, Gressó Tiborné a Szent Korona 

Általános Iskola vezetője. 

Óvodák: 

Kissné Zachar Piroska az Ákombákom Óvoda vezetője, Balogh Ildikó a Hartyán-Árendás 

Összevont Óvoda vezetője, Veress Szilvia a Micimackó Óvoda vezetője, Hajas Lászlóné a 

Molnár Viktor Óvoda vezetője, Turóczyné Ungvári Edit a Mosolykert Óvoda vezetője, 

Hovanyecz Katalin a Mozdonyvezető Óvoda vezetője, Nagyné Pácza Erika a Napsugár 

Összevont Óvoda vezetője, Neboda Katalin a Palotai Vadvirág Óvoda vezetője, Csörgőné 

Bánhalmi Éva a Pestújhelyi Óvoda vezetője, Végváriné Kékhegyi Erika a Rákospalotai 

Hetedhét Óvoda vezetője, Balla Béláné a Rákospalotai Kertvárosi Óvoda vezetője. 

 

Jelen vannak:  --- 

 

Alapítványok:  

Bácskai Endre az 56-os Szövetség XV. ker. Szervezete, Alapítvány a Holnapért, Alapítvány a 

MÁV telepi iskoláért, Alapítvány az Ifjúság Tánc- és Zeneművészeti Nevelésért, Alapítvány a 

XV. Molnár Viktor u. 94-96. alatti óvoda támogatásáért, Aranyszamár Művészeti és 

Kulturális Egyesület, Artkontúr Művészeti és Kulturális Egyesület, ATHOSZ Művészeti-

Közéleti és Irodalmi Társaság, A Holnap Egészséges Gyermekeiért Alapítvány, Az 

Egészségesebb, Esztétikusabb Környezetért Alapítvány, ÁBÉCÉ Egyesület a Gyermekért, 

Biondo Bike Club, Budapest XV. Kerületi Gazdakör, Budapest XV. Kerületi Idősek és 

Nyugdíjasok Egyesülete, Civil Mozgalom XV. kerületi Szervezete, CIVITALIS Egyesület, 

ClubNetCet Internetes Ismeretterjesztő Egyesület, CORTEX Alapítvány az Agysérültek 

Rehabilitációjáért, Csutkababa Alapítvány, Egészségőrző Egyesület, Együtt a Gyermekekért, 

Az Egészségért Alapítvány, Együtt Újpalotáért Kulturális és Szociális Érdekképviseleti 

Egyesület, Első Magyar Gó Egyesület Pestújhely, Energia Információs Központ Egyesület, 

Ép Lélek, Egészséges Test Alapítvány, Értelmes Életért Alapítvány, Észak-Pesti 

Környezetvédelmi Kulturális és Szabadidősport Egyesület, Északi Fény Természetjáró 

Egyesület, Európai Hátrányos Helyzetűek Közhasznú Egyesülete, Fitness Duo Iskola Oktatási 

és Sport Alapítvány, Forrás – Bogács Alapítvány, Garabonciás Egyesület, Gondoskodás 

Gyermekeinkért Alapítvány, Hálózat a Kultúráért, Művészetért Egyesület, Hartyán 

Alapítvány Az Iskoláért, Hartyán Diáksport Egyesület, Hátrányos Helyzetűek Alternatív 

Műhelye (HÁTHA), Hét Galamb Alapítvány, Hétszínvilág Transz-Perszonális Egyesület, 
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Hétszín-Virág Alapítvány a XV. kerületi Bölcsődékért, Holnap már Késő Környezetvédelmi 

Alapítvány, Hosszútávú Egészségmegőrző Program Közhasznú Egyesület, Ifjúsági Caritas 

Egyesület, Inthos Nemzetközi Kórház Hálózat Alapítvány, Jézus Szíve Alapítvány, Jövőt 

Álmodunk Egyesület, Kavicsosi Deák Alapítvány, Kegyelem Alapítvány, Kinizsi TTK, 

Kontyfa Sportiskola, Korona Művelődési Kulturális és Oktatási Alapítvány, Korszerű 

Tudással Építsd a Jövődet Alapítvány, Közbizalom Közhasznú Egyesület, Közbiztonsági 

Polgárőr Közhasznú Egyesület, Középpont Mentális Egészségvédő Egyesület, „KUCI” 

Kisállatmenhely Alapítvány, Kultúrműhely Alapítvány, Kurimszy Sándor Emlékalapítvány, 

LABE XV. kerületi Szervezete, Legea-Bulldózerek Unihockey Club Budapest, Lehetőség a 

Rászorulóknak Alapítvány, MDOSZ H-1 Rákospalotai Madárbaráti Egyesület, Magyar 

Kerékpárosklub, Magyar Politikai Foglyok Szövetsége, Magyar Szinergia Ház Közhasznú 

Egyesület, Magyar Vöröskereszt XV. Kerületi Szervezete, Magyarok Szövetsége Egyesület, 

Magyarországi Szocialista Romák Szervezete (MSzRSz), MÁV Telep Baráti Köre KHE, 

MEASZ – Összefogás a Demokráciáért, Meixner Alapítvány, Micimackó és Természet 

Alapítvány, Mini Manó Alapítvány, Mozgássérültek BP-i Szervezetének Rákospalotai 

Tagszerve, Munkarend Alapítvány, Nagycsaládosok Újpalotai Egyesülete, Nagyot Ugró Tinik 

Rohanó Ifjú Fiúk Edző Raja, Nádastóparki Óvodai Alapítvány,  Neptun Diáksport Egyesület, 

NIHON Újpalotai Sportegyesület, Nyírpalota Társaság, Nyitott Gondolkodók Egyesülete, 

Nyugodt Holnap Alapítvány, Nyújtsd a Kezed Alapítvány, Országos Gyermekvédő Liga, 

Orvosi Kamara XV. Kerületi Szervezete, Otthon Segítünk Alapítvány, Őszirózsa Alapítvány, 

Palotai Kincsőr Alapítvány, Palota Röplabda Sport Klub, Palotai Csokonai Asztali Labdarúgó 

Egyesület, Palotai Önvédelmi Védegylet, Palotai Polgárőrség, Palotai Sporthorgász 

Egyesület, Paulay Alapítvány, Páskomliget Szenvedélymentes Klub, Periféria Alapítvány, 

Perspektíva Nova Egyesület, Perspektíva Kulturális és Segítő Egyesület, Pestújhelyi Iskoláért 

Egyesület, Pestújhelyi Kertbarát Egyesület, Pestújhelyi Pátria Közhasznú Egyesület, 

Pestújhelyi Sport Club, Polgári Érdekképviseleti Egyesület, POFOSZ- Magyar Politikai 

Fogyok Szövetsége, Pro Minor Egyesület a Gyermekekért, Pro Scola Gregorius Dózsa 

Alapítvány, Rákospalota a Mi Otthonunk Egyesület, Rákospalota-Pestújhely-Újpalota 

Kiemelten Közhasznú Környezetvédelmi Közalapítvány, Rákospalota – Pestújhely – Újpalota 

Közrend és Vagyonvédelmi Kiemelten Közhasznú Közalapítvány, Rákospalota Kolozsvár 

DSE, Rákospalotai Szilas Néptáncegyüttes Egyesület, Rászorulókat Támogatók Egyesülete, 

ROM-SOM Cigány Kulturális és Hagyományőrző Szervezet, Sclerosis Multiplex Budapesti 

Egyesület, Segítsd az Iskoládat! Közhasznú Egyesület, Sportiskola Sportegyesület, Szabó 

MIklós Lelki Pásztor Szellemi Hagyatékát Őrző Alapítvány, Szertelen-Kék Alapítvány, 

Szilvássy Andor Barlangkutató Egyesület, Szociális és Rehabilitációs Alapítvány, Szolidáris 

Kisnyugdíjasok Egyesülete, Szövőgyár utcai Óvoda Gyermekeiért Közhasznú Alapítvány, 

SZÖVTÁRS Egyesület, Szülők, Tanítványok a Kolozsvár úti Iskoláért Alapítvány, Támogasd 

a Rászorulókat Alapítvány, Tavasz Kórus Alapítvány, Toronyhír Újpalotai Média Alapítvány, 

Tündérképző Egyesület, UJPA STOMA Klub Egyesület, Újpalotaiak Baráti Köre Művelődési 

és Érdekvédelmi Egyesület, Újpesti Torna Egylet, Unilever Tömegsport Egyesület, Viperák 

Amerikai Futball Egyesület, VIVA VOCE Alapítvány, Viwal Tanoda Kézműveseket Képző 

Közhasznú Egyesület, XV. kerületi Cukorbetegek Klubja, XV. kerületi Köztisztviselők 

Sportegyesülete, Zene-Tánc-Mozgás Kulturális Egyesület, Zuglói Ilco Egyesület, BKIK XV. 

kerületi Szervezete. 

 

Jelen vannak: --- 
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   Donga Árpádné bizottsági elnök: Üdvözli a rendkívüli ülésen 

megjelent bizottsági tagokat, az előadókat és a meghívottakat. Az ülést 9
00

 órakor megnyitja. 

Megállapítja, hogy a Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság 3 fő bizottsági tag 

jelenlétével határozatképes. Ismerteti a napirendi javaslatot:  

 

Napirendi javaslat:  

 

1. Előterjesztés egyes, az Önkormányzat 2014. évi költségvetését érintő, 2013. évi 

képviselő-testületi határozatok felülvizsgálatáról (Ikt.sz. 1/54-29/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester     

   Aradi Gizella főosztályvezető  

 

2. Előterjesztés Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota 

Önkormányzat 2013. évi költségvetésének V. módosításáról (Ikt.sz. 1/54-30/2014. 

sz. anyag, később kerül kiosztásra!)       „R” 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

Aradi Gizella főosztályvezető  

 

3. Előterjesztés Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota 

Önkormányzat 2014. évi költségvetéséről szóló rendelet megalkotásáról (Ikt.sz. 

1/54-31/2014. sz. anyag)         „R” 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

Aradi Gizella főosztályvezető  

 

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: A „Budapest Főváros XV. kerület 

Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzat 2013. évi költségvetésének V. 

módosításáról” szóló előterjesztést még nem kapták meg, ezért nem javasolja napirendre 

tűzni. Az 1/206-42014. számon kiosztott, „az SZCSTB 652/2013. (XI.19.) számú 

határozatának visszavonásáról, és önkormányzati tulajdonban lévő lakás bérbeadásáról” szóló 

előterjesztés sürgősséggel érkezett, melyet javasol a zárt ülésen 3. napirendi pontként 

megtárgyalni. Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs a napirendi javaslattal 

kapcsolatban. A következő ügyrendi javaslatról kéri a szavazást: „A Szociális, Családvédelmi 

és Tulajdonosi Bizottság úgy dönt, hogy elfogadja az előterjesztett napirendi pontokat és azok 

tárgyalási sorrendjét”.  

 

SZCSTB 56/2014. (II.6.) sz. határozat 

 

A Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság úgy dönt, hogy elfogadja az 

előterjesztett napirendi pontokat és azok tárgyalási sorrendjét.  

(Szavazati arány: 3 igen szavazat, egyhangú)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 3  fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

Elfogadott napirend:  

 

1.  Előterjesztés egyes, az Önkormányzat 2014. évi költségvetését érintő, 2013. évi 

képviselő-testületi határozatok felülvizsgálatáról (Ikt.sz. 1/54-29/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

    Dr. Trinn Miklós osztályvezető  
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2. Előterjesztés Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota 

Önkormányzat 2014. évi költségvetéséről szóló rendelet megalkotásáról (Ikt.sz. 

1/54-31/2014. sz. anyag)         „R” 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

    Aradi Gizella főosztályvezető  

 

 

Zárt ülésen tárgyalandó a Mötv. 46. § (2) bek. b) pontja alapján:  

 

3.  Előterjesztés az SZCSTB 652/2013. (XI.19.) számú határozatának 

visszavonásáról, és önkormányzati tulajdonban lévő lakás bérbeadásáról (Ikt.sz.: 

1/206-42/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester  

 Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető  

 

 

********* 

 

 

1.  Előterjesztés egyes, az Önkormányzat 2014. évi költségvetését érintő, 2013. évi 

képviselő-testületi határozatok felülvizsgálatáról (Ikt.sz. 1/54-29/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

    Dr. Trinn Miklós osztályvezető  

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök:  

 

   Dr. Trinn Miklós osztályvezető:  

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: Kérdések következnek. Miért kellett 

saláta formában beterjeszteni a négy db határozatot?  

 

   Dr. Trinn Miklós osztályvezető:  

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: Miért nincs csatolva a zajvédő falra 

vonatkozó levél a Fővárostól? Valóban elkezdik 2015-ben kiépíteni a zajvédő falat? Ha a 

zajvédő falat ennyire nem akarják támogatni, akkor miért kell 7,6 millió forinttal támogatni a 

zajvédő falat? Ha a Főváros nem akarja megépíteni a zajvédő falat, akkor miért kell 

támogatni?  

 

   Dr. Trinn Miklós osztályvezető: Azt nem tudja megmondani, hogy a 

tervezésre vonatkozóan van-e konkrét döntés, de tudomása szerint a fővárossal úgy egyeztek 

meg, hogy a tervezést a kerületi önkormányzatnak kell állnia. A főváros álláspontja szerint a 

zajvédő fal 2014-ben nem valósul meg. A Széchenyi téri ingatlannal kapcsolatban volt egy 

probléma, hogy nem volt végrehajtva a határozat.  

 

   Donga Árpádné: Nem fogja tudni támogatni az előterjesztést, mert nem 

látja a főváros levelét erre vonatkozóan. A fejlesztési alapba 138 millió forint maradna, ha a 

200 millió forintot nem veszik ki. 2010. óta minden áll.  

 

   Dr. Trinn Miklós: A zajvédő fal megépítése a fővárosnak a kötelessége, 

ezért a 2015. évi költségvetésbe be lesz tervezve az erre a célra szükséges összeg.  
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   Donga Árpádné: Miért decemberben akar erről beszámolni, amikor már 

nem lesz a képviselő-testületben? Júniusba számoljon be. Ezt az időpontot is kifogásolta.  

 

   Vizér Klára: Az előterjesztés remek olvasmány volt. A képviselői 

felelőssége megmaradt. A problémája az, hogy mindegyik mögött több testületi ülés van, 

ezeket a határozatokat végre kellett volna hajtani. Semmiféle tárgyalás nem zajlik, ezért 

minden előterjesztés az ő akaratából született meg. Ahhoz, hogy ezeket a határozatokat 

visszavonassa vagy módosíttassa, külön előterjesztésekben kellett volna a testület elé 

terjeszteni. Külön indokolni kellett volna, hogy miért szükséges a visszavonás vagy 

módosítás. Ezeket a határozatokat, melyek  közül három közvetlenül kihat a költségvetés 

tervezésére, tavaly is tudták, hogy befolyásolja. Igen erős érv, hogy a büdzsé miatt szükséges 

a visszavonás, de miért nem másik határozatokat akar visszavonatni? 2010. előtt a 

polgármester legalább az alpolgármestereket összehívta, de biztos, hogy őt nem hívta meg. 

Korábban azért nem tudtak a költségvetésről tárgyalni, mert a RUP-15 Kft. adatai még nem 

voltak véglegesek. Az fáj neki, hogy a polgármester üresen akarja átadni a kasszát. Neki az 

nem fáj, hogy a Deák utcai rendelőre vonatkozó határozatot vissza akarja vonni. A Széchenyi 

térrel kapcsolatos határozato sem érdekli annak ellenére, hogy a megvásárlása az ő javaslata 

volt. A zajvédő fal megépítését 12 éve követelik és szomorú, hogy még mindig csak ott 

tartanak, hogy a tervezésre át akarnak adni 1,2 millió forintot. Javasolja, hgoy a fejlesztési 

alapban lévő pénzből 100 millió forintot szánjanak erre a célra, zajvédelem címszóval. Az 

érintett tulajdonosoknak a nyílászáróit cseréltesse ki az önkormányzat saját forrásból. 

Politikai baklövés, hogy egy ilyen ügyben visszavonják a határozatot. Megépül a zajvédő fal 

mindkét oldala, az egyik oldalon kimarad egy szakasz. Van egy áldásos hatása a zajvédő 

falnak, hogy a másik oldal visszaveri a zajt. Félő, hogy a Fővárosi Önkormányzat nem írta le 

a 2015. évet, de ott is lesz egy választás. Fő probléma, hogy a fővárosi rendezési tervben ipari 

területnek akarják minősíteni ezt a területet, ezért nem lesz szükség zajvédő falra. Ha a XV. 

kerület ezt nem látja át, az baj, de ha átlátja, akkor bűnt követnek el. Javasolja, hogy a 200-at 

vonják vissza és 100 milliót tervezzenek be a passzív zajvédelemre. Az Észak-pesti Kórház 

ügyében hozott határozatokat nem érti, hogy kerül ide. Az ÉPH-val kapcsolatban állítólag 

évszázados bejelentése van polgármester úrnak, amiről nem tudnak. Javasolja, hogy ezeket a 

döntéseket ne módosítsák, nincs költségvetési vonzata. Nem tanácsolja az ÉPH-ra vonatkozó 

döntéseket visszavonatni vagy módosítani, mert különben a költségvetés elfogadása veszélybe 

kerülhet.  

 

   Dr. Trinn Miklós: A zajvédő fallal kapcsolatban nincs határozati 

javaslat. A javasolt 100 millió forinttal kapcsolatban nincs határozati javaslat, nincs beépítve a 

költségvetésbe.  

 

   Donga Árpádné: Polgármester úr ezt úgy osztotta fel, hogy senkivel 

sem beszélte meg. Az ÉPH-val kapcsolatban azt az egy mondatot emeli ki, hogy az ingatlan 

fél tulajdonhányadának a megszerzése a cél. Polgármester úrnak az a feladata, hogy 

tárgyaljon a tulajdonhányad megszerzése érdekében. Ű 

 

   Vizér Klára: A 4. és 5. határozatot között nem érti, mert nem szükséges 

több határozatba foglalni A 4. és 5. határozat csak akkor éljen, ha erről írásos dokumentum 

van. A 6. és 7. határozati javaslattal az a probléma, hogy polgármester úr nem akar 

negyedévenként tájékoztatni a képviselő-testületet a zajvédő falról. A 8. határozati javaslattal 

az a gondja, hogy polgármester úr felül akarja írni a fél tulajdoni rész megváltását törölni 

akarja. Nyolc éven át azon voltak, hogy az ÉPH fél tulajdonhányadát meg tudják vásárolni. 

Ez is egy kampányvállalás volt, amit 2014-ben politikai baklövés visszaadni. Semmilyen 

tárgyalásban nem vett részt. Mindenképpen szükséges intenzív tárgyalásokat folytatni ez 

ügyben.  
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   Donga Árpádné: Hova lett a 4 milliárd forint?  

 

   Dr. Trinn Miklós: A költségvetésnek valahol meg kell jelennie. A 

GYEMSZI nem válaszolt az önkormányzat levelére. Amíg az önkormányzatnak arra a 

levelére, amelyben az ÉPH-ra fordított befektetések rendezését kérték. Az ÁHT szerint …  

 

   Donga Árpádné: Az ingatlanok eladásából származó összegeket esetleg 

beszámítják az ÉPH-ba? Ez hogy realizálódott?  

 

   Dr. Trinn Miklós: Nem kaptak arra vonatkozóan választ, hogy az 

elszámolást hogy gondolták.  

 

   Vizér Klára: Akkor kellett volna kézzel-lábbal tiltakozni, amikor a 

fővárostól elvette az ÉPH-t a GYEMSZI. A korábbi határozatokat is polgármester úr 

terjesztette be A fővárossal úgy tárgyalt volna, hogy ha átadják a tulajdonrészt, akkor a 

befektetett összegeket elfelejtették volna. A 712-es határozatról egyszerű többséggel kellett 

volna szavazni,  

 

SZCSTB 57/2014. (II.6.) sz. határozat 

 

A Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, 

kérje fel a polgármestert, hogy az „egyes, az Önkormányzat 2014. évi költségvetését érintő, 

2013. évi képviselő-testületi határozatok felülvizsgálatáról” szóló előterjesztés 6. és 8. 

határozati javaslatait vonja vissza.  

Felelős: polgármester  

Határidő: 2014. február 12. 

(Szavazati arány: 2 igen szavazat, 1 ellenszavazat, 0 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 3  fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

SZCSTB 58/2014. (II.6.) sz. határozat 

 

A Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra 

javasolja a képviselő-testületnek az „egyes, az Önkormányzat 2014. évi költségvetését érintő, 

2013. évi képviselő-testületi határozatok felülvizsgálatáról” szóló előterjesztés 1-5., 7. és 9. 

határozati javaslataiban foglaltakat.  

Felelős: polgármester  

Határidő: 2014. február 12. 

(Szavazati arány: 2 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 3  fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

2.    Előterjesztés Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota 

Önkormányzat 2014. évi költségvetéséről szóló rendelet megalkotásáról (Ikt.sz. 

1/54-31/2014. sz. anyag)         „R” 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

    Böröczfy Ferenc osztályvezető  
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Böröczfy Ferenc: A költségvetésnek a szerkezete átalakult. Korábban 

volt egy megszokott szakfeladati rend. Néhol a megnevezések tartalmán is gondolkodni 

kellett. Összességében a költségvetés fő összege a működési bevételek kb. 2 %-kal nőttek. A 

kiadási növekmény nem csekély hányada korábbi képviselő-testületi döntések eredménye. 

Többlet forrásokra volt szükség az intézményekkel kapcsolatos kt. döntések forrását, ami 130 

millió forint. Az anyag részletesen bemutatja a tervezett beruházásokat, a hozzájuk tartozó 

összegekkel együtt. Az önkormányzati támogatás is 300 millió forinttal nő.  

 

Donga Árpádné: Kérdések következnek.  

 

Vizér Klára: Az elhangzottak szerint 500 millió forint többlet maradt 

tavalyról. Ennek a fejlesztési pénznek a nagy részét polgármester úr hogy osztotta fel?  

 

Donga Árpádné: A felújítási alapból melyik évben mennyit költöttek? 4 

milliárd forintról beszélnek. A Bányász park ötletpályázatára a 35 millió forint meg lett 

szavazva? Miért 400 millió forint a rendelők átköltöztetése? A Zsókavár 42-46. sz. alatti 

épületek felújítása miért nem szerepel a költségvetésben? 130 millió forintot miért akarnak 

ingatlan fordításba fektetni? Dr. Balázs Zoltán külön kérte, hogy a pénzmaradványt tárgyalják 

meg, hogy osszák fel. A KoMa benyújtotta a beszámolóját? A 2011. évi beszámolója alapján 

a tulzott rezsi használatból fenálló tartozását kifizette a KOMA? A Fidesz helyiségére 

vonatkozó bérleti szerződést ki írta alá? A kútfúrásra a Kontyfa utcában miért kell 1,5 millió 

forintot, amikor ott műfüves pálya van? A műfüves pályák kamerázására miért kell 13 millió 

forint? Tavaly a Médiának 64 millió forintja volt.  

 

Vizér Klára: A 2.1. fejezet felhalmozási kiadások között szerepel a 

Zsókavár 46-62. sz. ingatlanokkal kapcs. Beruházási összeg saját forrásból származik, vagy 

központi forrásból? Éptészeti tervpályázat esetében sincs költség.  

 

Böröczfy Ferenc: A 4. oldalon szerepel a kötvények beépülése. 130 

millió forint lenne betervezve az ingatlanok vásárlására. Bármit is akarnak csinálni, az csak 

kötvényből lehet. Alapvetően mindent az önkormányzat fizet, a lakosság csak jelképes 

összeget. Dréher szoborra 1,5 millió forintot testületi döntés alapján terveztek be. Bármilyen 

hasznos új célt találnak ki, kötvényből kell finanszírozni. Igyekeztek úgy elosztani, hogy ne a 

kötvényből legyenek finanszírozva a kisebb tételt igénylő beruházások. A fejlesztési alapot  

 

Soha Péter: Az összes önállóan működő intézmények összes adatára 

kérdezett rá elnök asszony. A külső személyi juttatások esetében az eü. intézmények esetében 

a vállalkozó orvosok juttatásairól van szó. A bevétel szerkezete tudott megváltozni.  

 

Vizér Klára: Az átvett pénzeszközök esetében a probléma, hogy nem 

tudja mi az átruházott pénz és mi az ami nem. Az egészet nem érti. Ízléstelennek tartja, hogy 

138 millió forintot fog a következő ciklusra hagyni a jelenlegi városvezetés. Nehezen 

elfogadható számára, hogy a polgármester az 1 milliárd forintot hogy tervezi elkölteni. 

Gyanítja, hogy minden  

 

SZCSTB 59/2014. (II.6.) sz. határozat 

 

A Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság nem fogadta el azt a javaslatot, hogy 

megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a „Budapest Főváros XV. 

kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzat 2014. évi költségvetéséről szóló 

rendelet megalkotásáról” szóló előterjesztésben foglaltakat.  

Felelős: polgármester  
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Határidő: 2014. február 19. 

(Szavazati arány: 1 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 2 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 3  fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

SZCSTB 60/2014. (II.6.) sz. határozat 

 

A Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy 

a 2014. évi költségvetésbe a fejlesztési alap terhére, a zajvédelmi fejlesztésekre 100 millió 

forintot tervezzen be.  

Felelős: polgármester  

Határidő: 2014. február 19. 

(Szavazati arány: 2 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 3  fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: Köszöni a részvételt, a nyilvános 

ülést felfüggeszti. Bejelenti, hogy a bizottság zárt ülés keretében folytatja a munkáját.  

 

 

K.m.f. 
 

 

 

 

 

        Donga Árpádné 

                                                                                              elnök 

 
A jegyzőkönyvet készítette: Gulyásné Végh Katalin 

                        bizottsági titkár 


